
Protokół Nr XXII/2020 

z Sesji Rady Gminy Osiek Jasielski 

z dnia 21 sierpnia 2020 r. 

 

Ad. 1. Otwarcie Sesji. 

 

Przewodniczący Rady – Na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 

o samorządzie gminnym otwieram XXII Sesję Rady Gminy Osiek Jasielski. Witam serdecznie 

wszystkich Radnych przybyłych na dzisiejszą Sesję Rady. Witam Pana Wójta. Witam sołtysów 

z poszczególnych sołectw. Witam Sekretarza Urzędu, Księgową Urzędu Gminy. 

 

Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady - Na podstawie listy obecności stwierdzam, iż na 15 Radnych 

ustawowego składu obecnych jest 13 Radnych, zatem obrady Sesji i podjęte uchwały będą 

prawomocne. Nieobecni Radni to Radny Marek Kiełbasa i Radny Mariusz Pepera. Obydwaj 

Radni są nieobecni na Sesji z przyczyn zawodowych. 

 

Radni obecni na Sesji: 

1. Dariusz Brej – Pielgrzymka, 

2. Paweł Ciuła – Pielgrzymka, 

3. Tadeusz Gumienny– Zawadka Osiecka, 

4. Henryka Gumienna – Zawadka Osiecka, 

5. Łukasz Gortad – Czekaj, 

6. Krzysztof Kiciliński – Samoklęski, 

7. Piotr Kurcz – Załęże, 

8. Tomasz Ropa – Mrukowa, 

9. Daniel Socha – Mrukowa, 

10. Piotr Wojdacz – Samoklęski, 

11. Kazimierz Wygonik – Załęże, 

12. Mariusz Zagórski – Świerchowa. 

13. Tomasz Źrebiec – Osiek Jasielski. 

 

Ponadto w Sesji uczestniczyli: 

1. Andrzej Stachurski  - Wójt Gminy, 

2. Rafał Zając – Sekretarz Gminy, 

3. Bożena Świątek – Główna Księgowa Urzędu Gminy, 

4. Janusz Brączyk – sołtys wsi Pielgrzymka,  

5. Ryszard Ociesielski – sołtys wsi Samoklęski, 

6. Władysława Stachurska – sołtys wsi Mrukowa, 

7. Władysław Świątek – sołtys wsi Czekaj, 

8. Tadeusz Zawisza – sołtys wsi Osiek Jasielski, 

 

 

 



Ad. 3. Wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady - Porządek obrad na XXII Sesję Rady Gminy w Osieku Jasielskim 

przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie  prawomocności obrad. 

3. Wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Osiek 

Jasielski w roku szkolnym 2020/2021 (druk nr 127). 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości (druk nr 128). 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości (druk nr 129). 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości (druk nr 130). 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie działki nr ewid. 891/1 

położonej w miejscowości Załęże (druk nr 131). 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Jasielskiego 

na realizację zadania publicznego (druk nr 132). 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczych Straży Pożarnych 

z terenu Gminy Osiek Jasielski (druk nr 133). 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XV/99/2019 Rady Gminy Osiek Jasielski 

z dnia 30 grudnia 2019 r. w sprawie budżetu Gminy Osiek Jasielski na rok 2020 (druk 

nr 134). 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osiek 

Jasielski na lata 2020 – 2026 (druk nr 135). 

14. Informacja Wójta z wykonania uchwał podjętych na poprzedniej Sesji oraz z realizacji prac 

w okresie międzysesyjnym. 

15. Interpelacje radnych. 

16. Wolne wnioski i zapytania. 

17. Zakończenie Sesji. 

 

Przewodniczący Rady – Bardzo proszę Wysoką Radę, czy ktoś z Radnych ma jakieś wniosku 

co porządku obrad? Bardzo proszę. Proszę Pana Wójta. 

 

Wójt Gminy – Prosiłbym o zmianę w porządku obrad i zdjęcie trzech uchwał– uchwały nr 6, 

7 i 8, a wprowadzenie trzech innych uchwał w to miejsce. To są uchwały: w sprawie wyrażenia 

zgody na wydzierżawienie części działki numer 1267 położonej w miejscowości Osiek 

Jasielski, w sprawie zmiany uchwały o udzieleniu pomocy publicznej dla Powiatu Jasielskiego 

na realizację zadania publicznego oraz trzecią uchwałą jest uchwała odnośnie zgody 

na wydzierżawienie w trybie przetargowym działki zabudowanej budynkiem „starej kuźni”. To 

jest działka w miejscowości Osiek. Wszyscy wiemy, o którą chodzi i to jest na okres 10 lat. 

Prosiłbym Pana Przewodniczącego o wprowadzenie tych uchwał do porządku obrad Rady. 



 

Przewodniczący Rady – A więc są trzy wnioski o usunięcie uchwał z porządku obrad oraz 

trzy wnioski o wprowadzenie uchwały do porządku obrad. Zgodnie z procedurą przyjdziemy 

najpierw do zdjęcia uchwał z porządku obrad. Będziemy nad każdą uchwałą osobno 

przeprowadzać głosowanie, nad każdym wnioskiem. Pierwszym wnioskiem Pana Wójta było 

zdjęcie z porządku obrad punktu szóstego. Bardzo proszę Pana Wójta jeszcze. 

 

Wójt Gminy - Jeżeli chodzi o te uchwały, poprosiłem o ich zdjęcie. Odbyło się zebranie 

wiejskie w miejscowości Osiek i na tym zebraniu mieszkańcy Osieka nie wyrazili zgody 

na sprzedaż tych działek. 

 

Przewodniczący Rady – Wysoka Rado, przechodzimy do głosowania nad pierwszym 

wnioskiem tj. wykreśleniem w punkcie szóstym porządku projektu uchwały, który był 

przygotowany na dzisiejszą sesję - uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości. 

Kto jest za wnioskiem pana Wójta i usunięciem tego punktu z porządku obrad proszę 

o podniesienie ręki. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał od głosu? Wniosek przyjęty 

jednogłośnie. Zatem pierwsza uchwała została usunięta z porządku obrad. 

Proszę o głosowanie nad druga uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

Kto jest za usunięciem tej uchwały z porządku obrad proszę o podniesienie ręki. Kto jest 

przeciw? Kto się wstrzymał? Również wniosek został przyjęty jednomyślnie.  

Ostatnia uchwała, o której usunięcie wnioskował Pan Wójt - również w sprawie zgody 

na zbycie nieruchomości. Kto jest za usunięciem tej uchwały z porządku obrad proszę 

o podniesienie ręki. Kto jest przeciw? kto się wstrzymał od głosu? Tak więc wszystkie trzy 

uchwały zostały usunięte z porządku obrad jednogłośną decyzją Rady. 

Przechodzimy do wniosku wprowadzającego uchwały do porządku obrad. Mamy ich również 

trzy, zatem proponuję żeby w punkcie szóstym wprowadzić do porządku obrad rozpatrzenie 

projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXI/134/2020 Rady Gminy Osiek Jasielski 

w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Jasielskiego na realizację zadania 

publicznego. Kto jest za wprowadzenie tej uchwały do porządku obrad proszę o podniesienie 

ręki. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Wniosek przyjęty jednogłośnie. 

W punkcie siódmym proponuję wprowadzić na wniosek Wójta uchwałę w sprawie wyrażenia 

zgody na wydzierżawienie części działki numer ewid. 1267 położonej w miejscowości Osiek 

Jasielski. Kto jest za przyjęciem tego wniosku proszę o podniesienie ręki. Kto jest przeciw? 

Kto się wstrzymał od głosu? Również jednogłośnie.  

W punkcie ósmym porządku obrad wnioskiem Wójta jest wprowadzenie uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na oddanie w najem w trybie przetargowym części nieruchomości 

zabudowanej budynkiem „starej kuźni” położonej w miejscowości Osiek Jasielski na okres 10 

lat. Kto jest za przyjęciem tej uchwały do porządku obrad proszę o podniesienie ręki. Kto jest 

przeciw? Kto się wstrzymał od głosu? Również uchwała została przyjęta do porządku obrad 

jednogłośnie. 

Zatem poddaję pod głosowanie cały porządek obrad z uwzględnieniem wprowadzonych zmian. 

Kto jest za przyjęciem tego porządku obrad po zmianach proszę o podniesienie ręki. Kto jest 

przeciw? Kto się wstrzymał? Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie 

 



Ad. 4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji.  

 

Przewodniczący Rady - Wysoka Rado, protokół z Sesji Nr XXI/2020 był umieszczony w BIP. 

Był również dostępny w Urzędzie Gminy w biurze obsługi Rady Gminy. Czy są pytania, uwagi 

bądź sugestie związane z protokołem z ostatniej Sesji? 

Nie ma uwag. 

Poddaję pod głosowanie protokół z Sesji Nr XXI/2020? 

Kto jest za przyjęciem protokołu? Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosu? 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 

Osiek Jasielski w roku szkolnym 2020/2021. 

 

Przewodniczący Rady – Przechodzimy do pierwszej uchwały przygotowanej w porządku 

dzisiejszej Sesji. Jest o podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa 

w Gminie Osiek Jasielski w roku szkolnym 2020/2021. Pewnie potrzebne było uaktualnienie. 

Jeśli są jakieś pytania to bardzo proszę, Pan Sekretarz na pewno odpowie. Bardzo proszę 

Wysoką Radę. Czyli rozumiem, że możemy przystąpić do głosowania nad uchwałą. 

Kto jest za przyjęciem uchwały? Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosu? 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

(Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXI/134/2020 Rady Gminy Osiek 

Jasielski z dnia 25 czerwca 2020 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu 

Jasielskiego na realizację zadania publicznego. 

 

Przewodniczący Rady – Przychodzimy do pierwszej uchwały wprowadzonej do porządku 

obrad tj. uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXI/134/2020 Rady Gminy Osiek Jasielski 

z dnia 25 czerwca 2020 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Jasielskiego 

na realizacje zadania publicznego. Może Pan Wójt przedstawi nam konieczność podjęcia 

ponownie tej uchwały. Proszę Panie Wójcie o zabranie głosu. 

 

Wójt Gminy - Wcześniej mieliśmy uchwałę podjętą na pomoc rzeczowa o wartości 35.000 zł 

i był odcinek 70 m do zarurowania. Teraz jest wykonany projekt. Długość tego odcinka zmieni 

się. Jest to 195 m. Zakończy się to na zjeździe tej drogi w prawo w strony drogi gminnej. 

W związku z tym ta uchwała musi być zmieniona i musimy wystąpić do Powiatu o taką zmianę. 

Nie zmienia się wartość, tylko zmienia się kilometraż. 

 

Przewodniczący Rady - Bardzo proszę Wysoką Radę. Bardzo proszę o zabranie głosu. Czy są 

jakieś pytania? Uchwała była podejmowana, ta pierwsza, o której Wójt wspomniał, na sesji 

w dniu 25 czerwca. W związku ze zmianami jeszcze jest czas na dokonanie korekty. Nowy 

odcinek, który zostanie zarurowany będzie znacznie dłuższy niż w pierwszej opcji. Zatem jeśli 

nie ma pytań poddaję uchwałę pod głosowanie. Proszę o zajęcie stanowiska. 

Kto jest za przyjęciem uchwały? Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosu? 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 



(Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwały wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki nr ewid. 1267 

położonej w miejscowości Osiek Jasielski. 

 

Przewodniczący Rady – Druga uchwała dołączona do porządku obrad dotycząca wyrażenia 

zgody na wydzierżawienie części działki numer ewidencyjny 1267 położonej w miejscowości 

Osiek Jasielski. Wszyscy Radni dostali ten projekt uchwały, również załącznik graficzny. 

Działka położona nieopodal rzeki Wisłoki. Bardzo proszę, czy są jakieś pytania, ewentualnie 

ktoś chciałby zabrać głos w sprawie tej uchwały? Bardzo proszę Pana Wójta. 

 

Wójt Gminy – Chodzi tutaj o działkę bliska GPZ-tu, tam gdzie obecnie ma być zmieniany plan 

na farmę fotowoltaiczną. Firma wystąpiła w obrębie tej działki o zmianę planu na farmę 

fotowoltaiczną i tutaj też będziemy nad tą uchwałą procedować. Natomiast przedmiotem tej 

uchwały jest wyrażenie zgody na wydzierżawienie części działki, która obecnie nie jest 

dzierżawiona. Pozostałą część tej działki dzierżawi inny rolnik. Chodzi o wydzierżawienie 

działki, która nie jest wydzierżawiana. 

 

Przewodniczący Rady - Czy są jakieś pytania? Jeśli nie, to przechodzimy do głosowania. 

Poddaję uchwałę pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? Kto jest przeciw? Kto 

wstrzymał się od głosu? 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

(Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem w trybie 

przetargowym części nieruchomości zabudowanej budynkiem „starej kuźni” położonej 

w miejscowości Osiek Jasielski na okres 10 lat. 

 

Przewodniczący Rady – Ostatnia uchwała wprowadzona do porządku obrad. Przechodzimy 

do procedowania uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem w trybie 

przetargowym części nieruchomości zabudowanej budynkiem „starej kuźni” położonej 

w miejscowości Osiek Jasielski na okres 10 lat. Bardzo proszę o zabranie głosu Wysoką Radę. 

Proszę bardzo Pana Wójta o zabranie głosu. 

 

Wójt Gminy – Część tej działki, ona praktycznie dochodzi do pasa drogi powiatowej, natomiast 

my tam wydzielimy jeszcze tak jak tam macie Państwo na załączniku graficznym. To jest pas 

około 5 m, żeby tam było poszerzenie tego pasa, żeby był spokojny wjazd na te działki 

w kierunku mostu, w kierunku sklepów, które tam są. Natomiast resztę, ten odcinek, który tam 

jest zaznaczony chcemy właśnie przekazać do wynajmu i ogłosić na to przetarg. 

 

Przewodniczący Rady – Myślę że możemy przejść do głosowania. Bardzo proszę o zajęcie 

stanowiska w sprawie uchwały. Kto jest za przyjęciem uchwały? Kto jest przeciw? Kto 

wstrzymał się od głosu? 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

(Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu) 



 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie działki nr ewid. 

891/1 położonej w miejscowości Załęże. 

 

Przewodniczący Rady - Punktem dziewiątym w porządku obrad jest podjęcie uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie działki numer ewidencyjny 891/1 położonej 

w miejscowości Załęże. Może Pan Radny i Sołtys przedstawi stanowisko zebrania wiejskiego.  

 

Kazimierz Wygonik – Na zebraniu wiejskim zajęto stanowisko, aby działkę wydzierżawić. 

 

Przewodniczący Rady – Dziękuję Panu Wygonikowi. Czy Pan Wójt jeszcze chciałby zabrać 

głos? 

 

Wójt Gminy - Tak jak tutaj Pan Sołtys powiedział na zebraniu wiejskim wyrażono zgodę. 

Jeżeli będą chętni na wydzierżawienie tej działki, może uda się to wydzierżawić, być może  

właśnie pod fotowoltaikę 

 

Przewodniczący Rady - Jeśli nie ma chętnych do zabrania głosu, poddaję uchwałę 

pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosu? 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

(Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Jasielskiego 

na realizacje zadania publicznego. 

 

Przewodniczący Rady – Punkt dziesiąty w porządku obrad to podjęcie uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Jasielskiego na realizację zadania publicznego. 

Uchwała dotyczy miejscowości Samoklęski. Bardzo proszę Pana Wójta o przedstawienie tej 

uchwały. 

 

Wójt Gminy - To jest sytuacja podobna jak poprzednio. Mamy uchwałę o pomocy rzeczowej 

dla Powiatu. Chodzi o zarurowanie części rowu przy drodze powiatowej. Z tego co ustaliliśmy 

z Panem Sołtysem i Radnymi z miejscowości te pieniądze pójdą z budżetu sołeckiego. 

Jak wiemy co prawda z budżetu z budżetu sołeckiego nie możemy przekazać na pomoc 

dla Powiatu, więc musimy to zrobić z budżetu Gminy i to jest ta kwota 5000 zł. To jest odcinek 

około 40 m, tak jak mamy w uchwale. 

 

Przewodniczący Rady – Czy ktoś chciałby zabrać głos? Nie widzę.  

Poddaję uchwałę pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? Kto jest przeciw? Kto 

wstrzymał się od głosu? 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

(Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 



Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczych Straży 

Pożarnych z terenu Gminy Osiek Jasielski. 

 

Przewodniczący Rady – Realizujemy punkt jedenasty porządku obrad tj. podjęcie uchwały 

w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Osiek 

Jasielski. Również prosimy o krótkie wyjaśnienie przez Pana Wójta czego dotyczy ta dotacja. 

 

Wójt Gminy - Uchwała ta dotyczy dotacji do Ochotniczych Straży Pożarnych. Jak wiemy 

wszystkie jednostki wystąpiły z wnioskami o dofinansowanie. Jedna kwota dla jednostki Osiek 

Jasielski jest kwotą wyższą, bo jak widzimy pozostałe kwoty są w granicach 1600-1800 zł. 

Tutaj natomiast dotacja dla jednostki w Osieku to 8640 zł. To wiąże się z tym, że ta jednostka 

złożyła dodatkowy wniosek na remont remizy. Tam są wykonywane w tej chwili posadzki 

w trzech garażach. Zostały stare posadzki skute. Zostaną wykonane wylewki techniczne 

i dlatego ta kwota dofinansowania jest wyższa. Natomiast pozostałe jednostki, tak jak widzimy, 

te kwoty są niższe. Z tego co mi wiadomo na dzień dzisiejszy to chyba dwie jednostki z naszego 

terenu na razie nie otrzymały dotacji Nie mamy jeszcze pełnych danych. Czekamy na dotacje 

dla jednostki OSP Samoklęski i OSP Zawadka bodajże. Jeżeli taka dotacja będzie dla tych 

jednostek i te wnioski zostaną pozytywnie zweryfikowane, to będziemy jeszcze też chcieli 

dołożyć do tych jednostek, aby mogli te zakupy zrealizować. To są środki, które dokładamy 

do tych wniosków jako wkład własny. Prosiłbym Wysoką Radę o pozytywne rozpatrzenie tej 

uchwały. To nam pozwoli na zakupy i na doposażenie tych jednostek, a jak wiemy te nasze 

jednostki ratują życie, zdrowie i mienie naszych mieszkańców. 

 

Przewodniczący Rady - Czy ktoś chciałby zabrać głos z Wysokiej Rady. Jeśli nie ma chętnych 

przechodzimy do głosowania na tą uchwałą. Proszę o zajęcie stanowiska. Kto jest za 

przyjęciem uchwały? Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosu? 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

(Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XV/99/2019 Rady Gminy Osiek 

Jasielski z dnia  30 grudnia 2019 r.  w sprawie budżetu Gminy Osiek Jasielski na rok 2020 

 

Przewodniczący Rady – Przechodzimy do uchwał budżetowych. Pierwsza w porządku obrad 

jest uchwała w sprawie zmiany Uchwały nr XV/99/2019 Rady Gminy Osiek Jasielski z dnia 30 

grudnia 2019 roku w sprawie budżetu Gminy Osiek Jasielski na rok 2020. W dniu wczorajszym 

odbywa się Komisja Budżetowa, zatem proszę Przewodniczącego Komisji o opinię 

do wprowadzanych zmian. 

 

Tomasz Źrebiec - Na Komisji Budżetowej przeanalizowaliśmy w pełnym składzie wszystkie 

przedstawione nam zmiany i Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną 

o wprowadzonych zmianach. 

 

Przewodniczący Rady - Dziękuję Panu Przewodniczącemu. Bardzo proszę o pytania. Jest Pani 

Księgowa. Może służyć pomocą, jeśli są jakieś pytania co do zmian. Tylko proszę żeby Pani 

Księgowa powiedziała, jakie jakich kwot zmiany dotyczą po stronie dochodów i wydatków. 



 

Bożena Świątek – W projekcie uchwały dokonuje się zwiększenia dochodów budżetu Gminy 

Osiek Jasielski na rok 2020 o kwotę  153 060,00  zł. Jednocześnie zwiększa się wydatki o kwotę  

153 060,00 zł. Ponadto dokonuje się przeniesień w planie wydatków budżetu, w tym: na dotacje 

celowe z kwotą 20 513,03 zł na dofinansowanie zadań realizowanych przez jednostki OSP. 

Wprowadza się również do budżetu wolne środki w wysokości 438 066,00 zł do łącznej kwoty 

1 025 677,66 zł z przeznaczeniem na pokrycie deficytu budżetu – 587 611,66 zł oraz na spłatę 

wcześniej zaciągniętych zobowiązań – spłatę kredytu – 438 066,00 zł. Ponadto Zakład 

Komunalny wprowadza zmiany do swojego planu finansowego. Zmiany te państwo radni 

otrzymali. 

 

Przewodniczący Rady – Dziękuję Pani Księgowej. Czy ktoś chciałby zabrać głos z Wysokiej 

Rady. Jeśli nie ma chętnych przechodzimy do głosowania nad tą uchwałą. Proszę o zajęcie 

stanowiska. Kto jest za przyjęciem uchwały? Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosu? 

Zmiany do bieżącego budżetu zostały przyjęte jednogłośnie. 

(Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Osiek Jasielski na lata 2020-2026. 

 

Przewodniczący Rady – Kolejnym punktem porządku obrad są zmiany do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Osiek Jasielski na lata 2020-2026. Zmiany te są ściśle powiązane 

ze zmianami wprowadzonymi do budżetu Gminy na 2020 r. To również było punktem obrad 

Komisji. Panie Przewodniczący, bardzo proszę o opinię Komisji co do WPF-u i zmian WPF-u. 

 

Tomasz Źrebiec – Komisja zaopiniowała wprowadzone zmiany pozytywnie. Za zmianami 

głosowali wszyscy członkowie Komisji. 

 

Przewodniczący Rady – Dziękuję bardzo Panu Przewodniczącemu. Czy są pytania w związku 

z przedłożonym projektem uchwały? Czy ktoś chciałby zabrać głos z Wysokiej Rady? Jeśli nie 

ma chętnych przechodzimy do głosowania na tą uchwałą. Proszę o zajęcie stanowiska. Kto jest 

za przyjęciem uchwały? Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosu? 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

(Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 13. Informacja Wójta z wykonania uchwał podjętych na poprzedniej Sesji 

oraz z realizacji prac w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady – Przechodzimy do punktu trzynastego porządku - Informacja Wójta z 

wykonania uchwał podjętych na poprzedniej Sesji oraz z realizacji prac w okresie 

międzysesyjnym. Proszę Pana Wójta o informację. 

 

Wójt Gminy – Uchwały zostały przekazane do realizacji. Złożyliśmy również w tym okresie 

dwa wnioski do Funduszu Dróg Samorządowych, z czego jeden wniosek nie został pozytywnie 

zweryfikowany i został nam odesłany, ponieważ droga, którą zgłosiliśmy, nie jest drogą 



publiczną, dlatego też nie możemy otrzymać na nią tych środków. Chodzi o drogę w Osieku 

Jasielskim. 

Zleciliśmy wykonanie remontu dachu i schodów w budynku Urzędu Gminy. Remontu dachu 

nie możemy na razie wykonać, ponieważ mamy tam bociany i czekamy aż opuszczą gniazdo. 

I wtedy będziemy mogli przystąpić do remontu. Remont schodów. Myślę że to do trzech 

tygodni wykonamy, wymiana barierek, założenie zadaszenia. To mamy też zlecone.  

Zakład Komunalny zatrudnia 3 pracowników z dofinansowaniem, którzy obecnie pracują, 

wykonują chodniki przy drogach powiatowych, tak jak było w uchwale, ten drugi etap, który 

mieliśmy realizować. Pamiętam jak mówiłem na sesji że będziemy to robić własnymi siłami. 

Tak się udało, że realizujemy to własnymi siłami. I ci pracownicy wykonują te chodniki, 

obecnie w miejscowości Pielgrzymka, później przejdą do miejscowości Samoklęski. I myślę że 

jeśli jakiekolwiek remonty będą na terenie Gminy, czy szkół czy inne, to będą mogli wykonać. 

Są to pracownicy, że tak powiem, którzy znają się na robocie. Myślę, że zrobią to bardzo 

dobrze. Myślę, że będziemy zadowoleni, bo dobrze, ładnie to wychodzi.  

Jeżeli mają Państwo jakieś pytania, to bardzo proszę, odpowiem. 

 

Przewodniczący Rady – Bardzo proszę, czy są pytania do Pana Wójta? Jeśli nie ma, to 

przechodzimy do punktu Interpelacje. 

 

Ad. 14. Interpelacje radnych. 

 

Przewodniczący Rady -  Wysoka Rado, są jakieś interpelacje? 

 

Nie zgłoszono interpelacji. 

 

Ad. 15. Wolne wnioski i zapytania. 

 

Przewodniczący Rady – Jeśli nie ma interpelacji przechodzimy do wolnych wniosków 

i zapytań. To może ja zacznę, zapytam Pana Wójta, czy wiadomo dokładnie o realizacji tego 

zadania, które jest dość istotne dla nas – remont drogi wojewódzkiej Nowy Żmigród – Gorlice. 

 

Wójt Gminy – Tak, wiadomo, ponieważ w tej chwili droga Nr 993 jest po przetargu. Kwota 

około 9 milionów 600 tysięcy zł. Wiemy, że na to zadanie były przeznaczone większe środki. 

Jest to z programu transgranicznego realizowane i z tego co rozmawiałem z Panem Dyrektorem 

z osobami w Urzędzie Marszałkowskim, będą się starać, aby te środki, które zostały po 

przetargu, były przekazane dalej na ten odcinek w kierunku Gorlic, ponieważ ten odcinek, który 

był w przetargu obejmował odcinek 7,5 km od Nowego Żmigrodu do miejscowości 

Pielgrzymka przysiółek Kłopotnica. Ta droga będzie wykonywana. Czas realizacji to jest 

bodajże około jednego roku. Możemy się spodziewać, że zakończenie tego będzie w przyszłym 

roku gdzieś o takiej porze. Pewnie oddanie będzie w okolicach września. Ale myślę, że jeżeli 

jest już po przetargu, droga będzie realizowana, więc będziemy mogli jeździć po lepszej drodze. 

Za co serdecznie dziękuję wszystkim, którzy się starali o to. Chcę podziękować również Panu 

Staroście Jasielskiemu Adamowi Pawlusiowi, Panu Wojciechowi Zającowi, który też 

przyczynił się, no i oczywiście całemu Zarządowi, na czele z panem dyrektorem 

Wojewódzkiego Zarząd Dróg. Myślę, że w większej części ten odcinek przebiega przez naszą 



Gminę. Może uda się wykonać przy tym drugim rozdaniu, bo na pewno takie będzie chodnik 

w miejscowości Samoklęski. Jest tam dość niebezpiecznie. Gdyby chodnik został wykonany to 

na pewno to bezpieczeństwo się poprawi. Jesteśmy dobrej myśli. 

 

Przewodniczący Rady – Dziękuję bardzo. Bardzo proszę szanownych Radnych o zabranie 

głosu, ewentualnie Panów Sołtysów i Panią Sołtys. Czy w wolnych wnioskach Pan Wójt 

chciałby jeszcze coś dodać. Bardzo proszę Pana Wójta. 

 

Wójt Gminy – Mam jeszcze takie podziękowania, które otrzymaliśmy. Dzięki pomocy 

naszych strażaków w trakcie tych nawałnic, które nawiedziły teren Powiatu Jasielskiego. Nasze 

jednostki pracowały na tym terenie, niosąc pomoc potrzebującym. Również były jednostki, 

które pracowały przy Szpitalu Specjalistycznym w Jaśle. Takie podziękowanie otrzymaliśmy 

ze Szpitala Specjalistycznego w Jaśle i to chciałbym przekazać na ręce strażaków, ale myślę 

że to będzie okazja i to podziękowanie przekażę . Myślę, że ta pomoc była potrzebna i naprawdę 

było wiele pracy. Jak widzicie warto czasem podjąć uchwałę taką, aby ta pomoc do strażaków 

trafiła i abyśmy mogli te jednostki doposażyć, abyśmy mogli ten sprzęt zakupywać nowy, 

bo już te stare sprzęty, które mamy, wiekowe niestety, oddawać do muzeum, a działać na 

nowym sprzęcie, który ma badania, który spełnia wszelkie wymogi, tak aby i strażakom 

pracowało się lepiej, i aby efekty tej pracy były lepsze. 

 

Ad. 16. Zakończenie sesji. 

 

Przewodniczący Rady – Jeśli nie ma więcej chętnych osób do zabrania głosu, zamykam XXII 

sesję Rady Gminy Osiek Jasielski, dziękując wszystkim Radnym, Sołtysom, pracownikom 

Urzędu Gminy za przybycie. Dziękuję bardzo. 

 

Na tym zakończono obrady Sesji. 

 

 

Protokołował: Rafał Zając 

 


